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Talán Hofi  Géza egykori nagy poénját is adhattuk volna az írás címének: Látod? Nem látod? No látod! Valahogy ilyen most a 
migránshelyzet nálunk. Csak kevesen jönnek erre, azokkal is csak kevesen találkozunk. Vagy bemennek a pihenőközpontba vagy 
nem, aztán egyszer csak eltűnnek. Nincsenek, de vannak. 

Magyarkanizsa községen és részben a vásártéren kialakított ideiglenes pihenőközponton négy hónap alatt mintegy 120-140 ezer 
illegális bevándorló haladt át. A némileg lecsillapodott migránshelyzet indokolta pénteki önkormányzati sajtótájékoztatón a község 
vezetői, dr. Bimbó Mihály polgármester és Lackó Róbert, a községi képviselő-testület elnöke köszönetüket fejezték ki mindenki-
nek, akik az elmúlt hónapok során segítettek a migránsgondok kezelésében. Külön köszönetet mondtak a három leginkább érintett 
település, Magyarkanizsa, Martonos és Horgos polgárainak, hogy kellő higgadtsággal, megértéssel és türelemmel viselték a migrán-
sok jelenlétéből fakadó gondok terheit és támogatták az önkormányzatot a problémák megoldásában, kezelésében.   

Magyarkanizsa továbbra is határozottan elzárkózik egy esetleges téli befogadóközpont létesítésétől, mert a feltételek azt nem 
teszik lehetővé, jelentette ki Magyarkanizsa polgármestere. Dr. Bimbó Mihály a község társfi nanszírozásában megvásárolt diák-
buszok kapcsán elmondta, hogy az ENKA-Putnički szállítóvállalat a buszokat nem rendeltetésszerűen használta, ráadásul nem egy 
esetben kifogásolható volt a buszok belterének tisztasága is, amit a polgári bejelentéseken túl, az önkormányzati ellenőrzés során 
tapasztaltak is alátámasztanak. Emiatt a közigazgatás felügyelőségi szolgálatán keresztül pénzbüntetést rónak ki az ENKA-Putnički 
cégre. A befi zetett büntetést az oktatási intézmények felszerelésére fordítják.

– Hazai és nemzetközi szinten is elismerték, hogy a magyarkanizsai pihenőközpont a legjobb és legszervezettebb az országban 
– mondta Lackó Róbert. – Egy felkészületlen Európának mutatta meg ez a kis közösség, hogy aki tenni akar, az tud is tenni. Sok 
kritikát kaptunk munkánk során, de a végeredmény, legalábbis eddig, minket igazol. 

Az ideiglenes pihenőközpont továbbra is működik, de a régi, ponyvákból összerakott sátrakat már lebontották. Hogy hogyan lesz 
tovább, azt még a helyi illetékesek sem tudják, mert a felsőbb szervektől sem javaslatot, sem utasítást nem kapnak a tábor jövőjét 
illetően.
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